
 

Application Form / 申请表格 
Personal details / 个人资料 
Surname / 姓: 
Given Name / 名: 
Full name in Chinese / 中文全名: 
Date of birth/ 出生日期 (day日/month月/year年) :        /       / 
Email address / 邮件地址: 
Postal address / 通讯地址:                                              
Mobile phone number / 手机号码: 
WeChat / 微信： 
  
Mobile phone numbers for contact in case of emergency / 紧急联系人的手机号 

1. Name / 中文全名: 
2. Mobile / 手机号码: 

Relationship to you/ 与您的关系: 
3. Name / 中文全名: 
4. Mobile / 手机号码: 

Relationship to you / 与您的关系: 
                                                           
Studies/ 学习情况 
Are you currently studying at a college or university? 
您目前是否还在大学或者大专院校就读?       Yes / 是     No / 否 
  
If yes, please give the name of the college or university 
如果是, 请写出大学或者大专院校的名称。 
Department / 系: 
Year of study / 年级: 
Expected graduation date / 预计的毕业日期: 
If you are not studying at a college or university, please give your profession (optional) 
如果您不是大学或者大专院校在读生, 请写出您的职业 (非强制)。 
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Your future plans / 您将来的计划 
Do you plan to go to study at a university or college in another country? / 您有计划到其他国家的
大学或者大专院校学习吗 (非强制) 
Yes / 是     No / 否 
  
If yes, please give the name of the country / 如果是, 请写出国家的名称: 
Name of the university or college / 大学或者大专院校名称:  
Name of the department / 系名称:         
1st Degree/ 是否为本科学位                                                       
Yes / 是     No / 否 
Master's Degree/ 是否为硕士学位                                               
Yes / 是     No / 否 
Have you contacted the university or college before? 
您之前有联系过该大学或者大专院校吗?        
Yes / 是     No / 否 
Expected date of application for enrolment/ 预计的申请, 报名日期:  
   
Application form and payment / 申请表格及支付事项 
Please send the completed form, along with 4 images of your work and a recent passport-sized 
photograph of yourself, to our email address at zfa-art@hotmail.com 
 
Please note that the maximum attachment size per email is 20MB. If your reference materials 
add up to more than that, please send those in multiple emails. Due to past difficulties, please 
refrain from using QQ email service when emailing us. 
 
请将填好的表格，连同您的4张作品图像 及一张近期护照照片(２寸), 
发致我们的电子信箱  zfa-art@hotmail.com 
附件尺寸不能超出20MB。 如超出， 请分成单独电子文件发送。 
请勿通过QQ发送申请文件 
  
Once we have received these documents, we will email you to acknowledge the receipt. You will 
then have 7 days in which to pay your deposit of £100 / 一旦我们收到上述材料, 我们将电邮告知
您。这之后, 请您在7天内将£100英镑的定金用国际银行转帐方式支付到我们的账号，如下For 
the international bank transfer, please make the transfer to our account: 
  
BANK 银行:            	ROYAL BANK OF SCOTLAND (83-28-20) 
ADDRESS: 地址:   	 116   COWGATE 
                                KIRKINTILLOCH 
                                GLASGOW G66 1JX 
                                SCOTLAND 
                                UK 

ACCOUNT NAME 账户名称: :       CCMA 
ACCOUNT NUMBER 账户号码: : 00226294, 
IBAN NUMBER 国际银行辨别号:  GB74 RBOS 8328 2000 226294. 
BIC / SWIFT NUMBER:      RBOS GB 2L 
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We must receive all documentation and your deposit before we can send you the letter of 
acceptance. 
我们将在收到所有文件及定金后, 向您寄送录取通知书。 
  
No refunds will be given under any circumstances once the course has started. 
 一旦开始上课，无论任何情况或原因，您将无法获得退款 
 
I hereby submit this application to take part in the Hock Aun Teh Camp of Modern Art in 
Malaysia and in so doing, I accept the rules and regulations stipulated on the website and in the 
form.  
I hold myself solely responsible for any injury I may sustain during all the indoor or outdoor 
activities and in the course of doing artworks.  
I confirm that I have no criminal record except for traffic offences. If I have any other criminal 
record, I will divulge it.  
I certify that the facts stated are correct and that I am both physically and mentally fit to take 
part in the Camp. 
  
本人特此提交申请，参加在马来西亚举办的郑傅安现代艺术创作营，并在此同意网站和表格中规
定的所有规则和条款。   
本人对在参加所有室内或户外活动以及从事艺术创作过程中可能发生的任何伤害承担全部责任。   
本人确认除交通违规外，没有其他犯罪记录。如有其他犯罪记录，本人将如实告知。   
本人声明以上所述内容真实无误，并保证本人身体健康、精神状态良好，适合参加此次活动。 
  
  
  
  
  
__________________________________       
  
Signature  (签名) 
  

  
Date日期: ( D日/ M月/ Y年) ：         /              / 
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